

PBT urus sendiri sisa pepejal, jimat RM54 juta

SEJUMLAH RM53.9 juta berjaya dijimatkan dalam tempoh setahun selepas perkhidmatan pembersihan awam (pengurusan sampah) di Selangor diambil alih sepenuhnya Pihak Berkuasa Tempatan (PBT), pada Ogos 2011.

Exco Kerajaan Tempatan, Kajian dan Penyelidikan, Datuk Teng Chang Khim (**gambar**) berkata, kos pengurusan sampah domestik dan sampah pukat ketika diuruskan Alam Flora Sdn Bhd adalah RM220.7 juta, manakala selepas diambil alih PBT kosnya RM166.8 juta.

"Tindakan menyerahkan pengurusan sisa pepejal kepada PBT adalah langkah terbaik kera-



na bukan sahaja berjaya menjimatkan kos, tetapi kerajaan negeri juga dapat memastikan tidak lagi berlaku sebarang perkara membabitkan amalan rasuah," katanya menjawab pertanyaan Adun Balakong, Ng Tien Chee dan Adun Rawang, Gan Pei Nei berhubung pengurusan sampah di Selangor setakat ini.

Adun DAP: Naikkan denda guru Kafa

Syabas dapat dana lebih RM500 juta Masalah air masih tidak selesai

Oleh LYN NASIR

WALAU PUN Syarikat Bekalan Air Selangor (Syabas) mendapat pinjaman mudah lebih RM500 juta daripada Kerajaan Pusat, namun rakyat terpaksa menanggung beban berikutan gangguan bekalan akibat kegagalan syarikat itu mengendalikan pengurusan air.

Malah pemberian pakej ganjaran sehingga RM33.4 juta kepada Pengerusi Puncak Niaga Holdings Bhd dan Syabas, Tan Sri Rozali Ismail tidak menampakkan manfaat kepada rakyat kerana kegagalan Syabas menyediakan bekalan dan perkhidmatan air berkualiti kepada pengguna di Se-

Pinjaman mudah Pusat kepada Syabas:

- 2009 - Pinjaman mudah tanpa faedah sebanyak RM320.8 juta.
- Oktober 2011 - Syabas diberi lagi pinjaman sebanyak RM110 juta.
- 22 Oktober 2013 - Puncak Niaga Holdings Berhad mengumumkan kerajaan memberi lagi pinjaman sebanyak RM151 juta kepada Syabas.

hujung April dan dijangka keadaan ini yang mere-sahkan pengguna bakal berlarutan sehingga Julai.

Ahli Parlimen Pandan, Rafizi Ramli berkata, ketidakcekapan Syabas jelas apabila masalah catuan air terus berlaku dan kerajaan perlu mengambil langkah progresif menangani masalah ini.

"Tindakan kerajaan menggunakan dana

sebut sia-sia kerana sehingga hari ini Syabas masih belum menambah baik prestasi air.

"Contohnya dari segi kerugian air (Air Tidak Terhasil (NRW)). Kita nampak jelas ketidakcekapan Syabas mengendalikan pengurusan air, dan kesan besarnya adalah catuan, rakyat menjadi mangsa.

"Kerajaan Pusat sendiri perlu mengambil tin-

Rafizi berkata, krisis tersebut tidak akan berlaku dan mampu menyelamatkan 2.2 juta penduduk jika Syabas menambah baik prestasi NRW kepada lima peratus.

"Kita tahu Syabas akan mengaut keuntungan daripada pengurusan air yang dilaksanakan selama ini, tapi sekarang kita nampak jelas Syabas memang tidak mampu dan tidak cekap untuk mengendalikan pengurusan air.

"Duit dah dapat, tapi masalah berlaku sepanjang hari ini. Keadaan makin kritikal, henti jadikan rakyat sebagai mangsa semata-mata mahu untung

"Jika dari dahulu mereka dengar saranan